

ရှင်ယာကုပ်သြဝါဒစာ

1 ဘုရားသခင်နှင့် သခင်ယေရှုခရစ်၏အစေ တော်ခံကျွန် ငါယာကုပ်သည် ကမ္ဘာအနှံ့အ ပြား၌ ကွဲပြားလျက်နေကြသော ဘုရားသခင်၏ လူအပေါင်းတို့*ကို နှုတ်ခွန်းဆက်သလိုက်ပါ၏။

ယုံကြည်ခြင်းနှင့် ဉာဏ်ပညာ

² ငါ့ညီအစ်ကိုမောင်နှမတို့၊ သင်တို့သည် အ မျိုးမျိုးသောအခက်အခဲများ ရင်ဆိုင်ရသောအ ခါ ဝမ်းမြောက်ခြင်းရှိကြလော့။ ³ ဤနည်းအား ဖြင့် သင်တို့၏ယုံကြည်ခြင်းကို စမ်းသပ်ခြင်းဖြစ် ၏။ သင်တို့၏ယုံကြည်ခြင်းကို စစ်ကြောစုံစမ်း ခြင်းခံရသောအခါ သင်တို့သည် သည်းခံခြင်းကို ပို၍ရရှိလိမ့်မည်။ ⁴ သို့သော်လည်း သည်းခံခြင်း သည် မိမိ၏အလုပ်ကို ပြည့်စုံစေခြင်းငှါ သင်တို့ ခွင့်ပြုရမည်။ အကြောင်းမူကား၊ သည်းခံခြင်း သည် သင်တို့ကို ပြည့်စုံစွာ ရင့်ကျက်သောသူ ဖြစ်စေ၍ သင်တို့အလိုရှိသောအရာမှန်သမျှကို ရရှိလိမ့်မည်။ ⁵ သင်တို့တွင် တစ်စုံတစ်ယောက် သောသူသည် ဉာဏ်ပညာကို အလိုရှိလျှင် ထို အရာအတွက် ဘုရားသခင်အား တောင်းအ လျှောက်ရမည်။ ဘုရားသခင်သည် လူတိုင်းကို ပေးကမ်းလိုသောစိတ်စေတနာ အလွန်ကြီးမား တော်မူ၏။ ထို့ကြောင့် သင်တို့ကို ဉာဏ်ပညာ ပေးတော်မူလိမ့်မည်။ ⁶ သို့သော်လည်း ဘုရား သခင်ကို တောင်းလျှောက်သောအခါ သင်တို့ ၌ ယုံကြည်ခြင်းရှိရမည်။ ဘုရားသခင်အား သံ

သယမဖြစ်ပါနှင့်။ သံသယစိတ်ရှိသောသူသည် သမုဒ္ဒရာလှိုင်းကဲ့သို့ဖြစ်၏။ လေတိုက်သောအ ခါ လှိုင်းသည် အထက်မှအောက်သို့ လှုပ်ရှား လျက်ရှိ၏။ သံသယရှိသောသူသည် ထိုလှိုင်း တံပိုးကဲ့သို့ ဖြစ်၏။ ⁷⁻⁸ သံသယစိတ်ရှိသောသူ သည် မိမိအလိုရှိသောအရာကိုမသိ။ ထိုသူ သည် ထာဝရဘုရားထံတော်မှ တစ်စုံတစ်ခုကို မျှ မမျှော်လင့်သင့်။ သူသည် ပြုလေသမျှ၌ ခိုင်မြဲသောဆုံးဖြတ်ချက် မချနိုင်ပါ။

စစ်မှန်သောချမ်းသာခြင်း

⁹ ဆင်းရဲသောယုံကြည်သူသည် မိမိနိမ့်ချ သောအခြေအနေကြောင့် မရှက်သင့်ပါ။ အ ကြောင်းမူကား ဘုရားသခင်သည် သူ့ကို ဝိညာဉ်ရေး၌ ကြွယ်ဝစေတော့မူ၏။ ¹⁰ ဘုရား သခင်သည် ချမ်းသာသောယုံကြည်သူကို နိမ့်ချလျှင် သူသည် မရှက်သင့်။ အကြောင်းမူ ကား ချမ်းသာသောသူသည် ညှိုးနွမ်းသွား သောပန်းပွင့်ကဲ့သို့ သေလိမ့်မည်။ သူသည် မိမိလုပ်ငန်းကို လုပ်နေစဉ်တွင် သေဆုံးလိမ့် မည်။ ¹¹ နေထွက်လာပြီးနောက် တဖြည်းဖြည်း ပူလာ၏။ နေပူရှိန်သည် အပင်များကို အလွန် သွေ့ခြောက်စေ၏။ လှပသောပန်းပွင့်လည်း ယ ခုကြွေကျယျက်စီးသွား၏။ ထိုအရာသည် ချမ်း သာကြွယ်ဝသောသူနှင့်တူ၏။ သူ၏လုပ်ငန်း ရေးဆွဲနေစဉ်မှာပင်သူသည် သေသွားလိမ့်မည်။

စုံစမ်းသွေးဆောင်ခြင်းသည် ဘုရားသခင်ထံမှမလာ

¹² စုံစမ်းနှောင့်ယှက်ခြင်းကို ကြံကြံခံသော သူသည် မင်္ဂလာရှိ၏။ သူသည် စုံစမ်းနှောင့်

ဘုရားသခင်၏လူအပေါင်းတို့ တိတိကျကျအားဖြင့်၊ 'ဣသရေလလူမျိုးဆယ်နှစ်မျိုး' ဤအရာသည် အသစ် ဖြစ်၍ စစ်မှန်သောဣသရေလလူမျိုးဖြစ်သည့် ယုဒလူမျိုး တို့နှင့် တပါးအမျိုးသားနှစ်မျိုးစလုံးဖြစ်သောဘုရားသခင် ၏လူအားလုံးကို ရည်ညွှန်းထားသည်။ ဖိ 3:3

ယုတ်ခြင်းကို ကျော်လွှားပြီးမှ ဘုရားသခင်သည် သူ့အား ဆုလားဒ်အဖြစ် ထာဝရအသက်ကို ပေးတော်မူလိမ့်မည်။ ဤဂတိတော်သည် ဘုရားသခင်ကို ချစ်သောသူတိုင်းအား ပေးတော်မူ၏။

¹³သင်တို့သည် ဖြားယောင်းသွေးဆောင်ခြင်းကိုခံရသောအခါ ဘုရားသခင်သည် ငါ့ကို ဖြားယောင်းသွေးဆောင်နေသည်ဟု မဆိုကြနှင့်။ မကောင်းမှုသည် ဘုရားသခင်ကို ဖြားယောင်းသွေးဆောင်မှု မပြုနိုင်။ ဘုရားသခင်သည်လည်း မကောင်းမှုပြုလုပ်ရန် အဘယ်သူကိုမျှ ဖြားယောင်းသွေးဆောင်တော်မမူ။

¹⁴တစ်စုံတစ်ယောက်သည် ဖြားယောင်းသွေးဆောင်ခြင်းကိုခံလျှင် သူ၏မကောင်းမှုပြုလိုသောစိတ်ဆန္ဒသည် သူ့ကို သွေးဆောင်ခြင်းဖြစ်၍ ဘုရားသခင်ထံတော်မှအဝေးသို့ ပို့ဆောင်ပေး၏။ ¹⁵မကောင်းသောအရာကို ပြုလိုသောစိတ်ဆန္ဒသည် အပြစ်ကိုဖွားစေ၏။ ထိုအခါ အပြစ်သည် ကြီးထွားပြည့်စုံစေ၍ သေခြင်းကို ဖွားတတ်၏။

¹⁶ငါချစ်သော ညီအစ်ကိုမောင်နှမများတို့၊ မုသာကိုယုံခြင်းအားဖြင့် ကိုယ်ကိုကိုယ် မလှည့်ဖြားကြနှင့်။ ¹⁷ကောင်းသောဆုလားဒ်မှန်သမျှနှင့် ပြည့်စုံသောကျေးဇူးတော်ရှိသမျှတို့သည် ကောင်းကင်ရှိအလင်းမှန်သမျှကို ဖန်ဆင်းတော်မူသောဘုရားသခင်ထံတော်မှလာ၏။ သို့သော်လည်း ဘုရားသခင်သည် ထိုအလင်းကဲ့သို့ ပြောင်းလဲခြင်းမရှိ။ သူသည် အစဉ်အမြဲတည်နေတော်မူ၏။

¹⁸ဘုရားသခင်၏အကြံစည်တော်သည် မိမိ၏ဖန်ဆင်းတော်မူခြင်း၌ ငါတို့အား ထူးမြတ်စေခြင်းငှါဖြစ်၏။ ဘုရားသခင်သည် နှုတ်ကပတ်တော်သမ္မာတရားကို ပေးခြင်းအားဖြင့် ငါတို့၏အဘဖြစ်တော်မူ၏။

ကြားနာခြင်းနှင့်နာခံခြင်း

¹⁹ငါချစ်သော ညီအစ်ကိုမောင်နှမများတို့၊ အပြောထက် အစဉ်နာခံခြင်းရှိကြလော့။ အ

လွယ်တကူ စိတ်မဆိုးကြနှင့်။ ²⁰တစ်စုံတစ်ယောက်သည် အမျက်ဒေါသ၌ အသက်ရှင်လျှင် ဘုရားသခင်၏အလိုတော်နှင့်အညီ အသက်မရှင်နိုင်။ ²¹ထို့ကြောင့် သင်၏အသက်တာမကောင်းမှုမှန်သမျှနှင့် မှားယွင်းမှုမှန်သမျှကို ပယ်ရှင်းလော့။ စိတ်နှလုံးနှိမ်ချလျက် ဘုရားသခင်၏နှုတ်ကပတ်တော်တရားကိုခံယူ၍ သင်တို့၏နှလုံးသားထဲတွင် စိုက်ပျိုးလော့။ ဤနှုတ်ကပတ်တရားသည် သင်တို့၏စိတ်ဝိညာဉ်ကို ကယ်တင်လိမ့်မည်။ ²²သို့သော်လည်း ဘုရားသခင်၏နှုတ်ကပတ်တရားကို ကြားနာရုံမျှအားဖြင့် မလုံလောက်ပါ။ သင်တို့သည် ဘုရားသခင်၏နှုတ်ကပတ်တော်ကို နာခံရမည်။ သင်တို့သည် နှုတ်ကပတ်တော်ကို ကြားနာရုံသာရှိ၍ နှုတ်ကပတ်တော်အတိုင်း မကျင့်လျှင် ကိုယ်ကိုကိုယ် မှားယွင်းစွာ ပြုခြင်းဖြစ်၏။ ²³ဘုရားသခင်၏နှုတ်ကပတ်တော်တရားကို ကြားသော်လည်း လိုက်နာခြင်းမရှိသောသူသည် မိမိကိုယ်ကို မှန်၍ကြည့်သောသူနှင့်တူ၏။ ²⁴ထိုသူသည် မိမိကိုယ်ကို မှန်၍ကြည့်၍ အခြားနေရာသို့ထွက်သွားလျှင်မိမိပုံကို လျင်မြန်စွာ မေ့လျော့တတ်၏။ ²⁵အခြားတဘက်တွင်ဘုရားသခင်၏တရားတော်သည် ပြည့်စုံ၍ လူတို့ကို လွတ်မြောက်အခြင်းပေးတော်မူ၏။ သို့ဖြစ်၍လူတစ်ယောက်သည်ဘုရားသခင်၏တရားတော်ကိုကောင်းမွန်စွာ သင်ယူပြီး လိုက်နာကျင့်သုံးရမည်။ သင်တို့၏ကြားသောအရာကို မမေ့လျော့ကြနှင့်။ သင်တို့သည် ဤကဲ့သို့ကျင့်လျှင် ဘုရားသခင်သည် သင်တို့ကို ဝမ်းမြောက်ရွှင်လန်းစေလိမ့်မည်။

ဘုရားသခင်အား ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ရန် စစ်မှန်သောနည်းလမ်း

²⁶သင်တို့တွင် အကြင်သူသည် သီလဆောက်တည်ဟန်ပြုသော်လည်း မိမိနှုတ်ကို မချုပ်တည်းလျှင် မိမိနှလုံးကို လှည့်ပြား၏။ ထိုသူ၏သီလသည် အချည်းနီးသက်သက်ဖြစ်၏။ ²⁷ဘုရားသခင်သည် သန့်ရှင်း၍ အပြစ်နှင့်ကင်းသောအကျင့်သီလကို နှစ်သက်တော်မူ၏။

ထိုအကျင့်သီလဟူမူကား ဆင်းရဲဒုက္ခများကို ကြုံတွေ့ခံစားနေသည့် မိဘမဲ့ကလေးတို့နှင့် မှ ဆိုးမတို့ကို ကြည့်ရှုပြုစုခြင်း၊ ကိုယ်တိုင်လည်း လောကီအညစ်အကြေးနှင့် ဝေးကွာနေခြင်းတို့ ပင်ဖြစ်၏။

လူတိုင်းကိုချစ်ပါ

2 ငါချစ်သောညီအစ်ကိုမောင်နှမတို့၊ သင်တို့သည် ဘုန်းကြီးတော်မူသော ငါတို့သခင် ယေရှုခရစ်ကို ယုံကြည်သောသူတို့ ဖြစ်ကြ၏။ ထို့ကြောင့် လူတစ်ဦးသည် အခြားသောသူတစ်ဦးထက် သာ၍အရေးကြီးသည်ဟု မထင်မမှတ်ကြနှင့်။ ² လူတစ်ဦးသည် သင်တို့၏အစည်းအဝေးထဲသို့ လှပသပ်ရပ်သောအဝတ်ကို ဝတ်ဆင်၍ မိမိ၏လက်တွင် ရွှေလက်စွပ်ကို ဝတ်ဆင်၍ ဝင်လာ၏။ တစ်ချိန်တည်းတွင် ဆင်းရဲသောသူတစ်ဦးသည်လည်း ဟောင်းနွမ်းညစ်ပေနေသောအဝတ်ကို ဝတ်ဆင်၍ ဝင်လာ၏။ ³ သင်တို့သည် အဘယ်သို့ပြုမည်နည်း။ လှပသပ်ရပ်သောအဝတ်ကို ဝတ်ဆင်လာသောသူအား အထူးအာရုံစိုက်မည်လော။ “ကျေးဇူးပြု၍ ဤနေရာမှာ ထိုင်ပါ။ ပိုကောင်းသောနေရာဖြစ်သည်” ဟုသူ့ကို ပြောမည်လော။ သင်တို့သည် ဆင်းရဲသောသူအား ထိုနေရာမှာ ရပ်နေပါ။ သို့မဟုတ် ကြမ်းခင်းပေါ်မှာ ထိုင်ပါဟု ပြောမည်လော။ ⁴ ထိုသို့ပြုလျှင် သင်သည် မကောင်းသောအကြံအစည်ဖြင့် ပြုလုပ်ပြီ။ ထိုအရာသည် ခွဲခြားခြင်းပင်ဖြစ်သည် မဟုတ်လော။

⁵ ငါချစ်သောညီအစ်ကိုမောင်နှမတို့၊ နားထောင်ကြလော့။ ဘုရားသခင်သည် ဆင်းရဲသောသူတို့ကို ယုံကြည်ခြင်း၌ ချမ်းသာသောသူတို့ဖြစ်ရန် လောက၌ ရွေးချယ်တော်မူ၏။ ဘုရားသခင်သည် မိမိကို ချစ်သောသူတို့အပို ဂတိထားတော်မူသောနိုင်ငံတော်ကို အမွေခံရန်ဖြစ်၏။ ⁶ သို့သော်လည်း သင်တို့သည် ဆင်းရဲသားတို့ကိုမထိမဲ့မြင်ပြုကြ၏။ ချမ်းသာသောသူတို့သည် သင်တို့အား အစဉ်ညွှန်ကြားနေသူတို့ ဖြစ်ကြောင်းကို သိကြ၏။ ထိုချမ်းသာသူတို့သည်

သင် သင်တို့အား တရားရုံးသို့ ပို့ဆောင်သောသူများဖြစ်ကြ၏။ ⁷ ထိုချမ်းသာသောသူတို့သည် သင်တို့ကိုပိုင်ဆိုင်သောသူ၏ကောင်းမြတ်သော နာမတော်ကို အစဉ်မကောင်းကြောင်း ပြောဆိုကြ၏။

⁸ ပညတ်တရားတစ်ခုသည် အခြားပညတ်တရားအလုံးစုံကို လွှမ်းမိုးမှုရှိ၏။ ထိုမြင့်မြတ်သောတရားကို ကျမ်းစာ၌ တွေ့မြင်နိုင်၏။ “ကိုယ်ကိုကိုယ် ချစ်သကဲ့သို့ သူတစ်ပါးကို ချစ်လော့။” * ဤပညတ်ကို လိုက်နာလျှင် သင်သည် မှန်သောအမှုကို ပြုသောသူဖြစ်၏။ ⁹ သို့သော်လည်း လူတစ်ဦးအား အခြားသူတစ်ဦးထက် သာ၍ကောင်းသည်ဟု သင်သည် ထင်မြင်လျှင် သင်တို့သည် ဒုစရိုက်ကို ပြုကြ၏။ ထိုတရားသည် သင့်အား အပြစ်ရှိကြောင်းဖော်ပြသောပညတ်ဖြစ်၏။ ¹⁰ လူတစ်ဦးသည် ဘုရားသခင်၏ပညတ်တရားမှန်သမျှကို လိုက်နာရမည်။ သို့သော်လည်း ထိုသူသည် ပညတ်တရားတစ်ခုကို လွန်ကျူးလျှင် ပညတ်မှန်သမျှကို ချိုးဖောက်ခြင်းဖြစ်၏။ ¹¹ ဘုရားသခင်မိန့်တော်မူသည်မှာ “သူများသားမယားကို မပြစ်မှားနှင့်။” * လူအသက်ကို “မသတ်နှင့်။” * သူများသားမယားကို ပြစ်မှားလျှင် သို့မဟုတ် လူအသက်ကို သတ်လျှင် သင်သည် ပညတ်တရားအလုံးစုံတို့ကို ချိုးဖောက်သောအပြစ်ရှိ၏။ ¹² လူတို့ကို လွတ်မြောက်ခြင်းပေးသောပညတ်တရားသည် သင့်ကို စီရင်သောပညတ်ဖြစ်လိမ့်မည်။ သင်ပြောဆိုပြုမူသမျှ အရာအားလုံးအတွက် သတိထားရမည်။ ¹³ သူတပါးကို ကရုဏာမထားဘဲ စီရင်သောသူတို့သည် ထိုကဲ့သို့ ဘုရားသခင်၏ တရားစီရင်ခြင်းကိုခံရမည်။ သို့သော်လည်း ကရုဏာထားတတ်သောသူသည် တရားဆုံးဖြတ်ရာ၌ ကြောက်ရွံ့ခြင်းမရှိဘဲရပ်နေလိမ့်မည်။

“ကိုယ်ကိုကိုယ် ... သူတစ်ပါးကိုချစ်လော့” ဝတ် 19:18
“မသတ်နှင့်” ထွက် 20:13; တရား 5:17
“သူများ ... မပြစ်မှားနှင့်” ထွက် 20:14; တရား 5:18

ယုံကြည်ခြင်းနှင့်ကောင်းသောအကျင့်

¹⁴ ငါ့ညီအစ်ကိုမောင်နှမများတို့၊ လူတစ်ဦးသည် ယုံကြည်ခြင်းရှိသည် ဟုဆို၍ အဘယ်အရာမျှ မလုပ်ဘဲနေလျှင် ထိုယုံကြည်ခြင်းသည် အချည်းနီးဖြစ်၏။ ထိုယုံကြည်ခြင်းမျိုးသည် သူ့အား ကယ်တင်နိုင်မည်လော။ မကယ်တင်နိုင်။
¹⁵ ခရစ်တော်၌ ညီအစ်ကို သို့မဟုတ် မောင်နှမသည် အဝတ်အထည် သို့မဟုတ် စားရန် အစာများလိုအပ်နေသည် ဆိုကြပေအံ့။
¹⁶ သင်တို့က ထိုသူအား ဘုရားသခင်သည် သင်နှင့်အတူ ရှိတော်မူ၏။ သင်တို့သည် နွေးထွေးစွာ ဝတ်ဆင်ပြီး များစွာသောအစားအစာများရှိရန် မျှော်လင့်ပါ၏ ဟုပြော၏။ သင်တို့သည် သူလိုအပ်သောအရာကို မပေးဘဲ ထိုသို့ပြောလျှင် အဘယ်ကောင်းမှုကို သင်ပြုသနည်း။
¹⁷ ထိုအရာသည် ယုံကြည်ခြင်းနှင့်အတူတူပင် ဖြစ်၏။ အကျင့်နှင့်ကင်းသောယုံကြည်ခြင်းသည် တပါးတည်းရှိသောကြောင့် အသေဖြစ်၏။
¹⁸ တစ်စုံတစ်ယောက်က “သင်သည် ယုံကြည်ခြင်းစိတ်ရှိ၏။ ငါမူကား အကျင့်ရှိ၏။ သင်၏အကျင့်ပမာ သောယုံကြည်ခြင်းကိုပြပါ။ ငါမူကား၊ အကျင့်အားဖြင့် ငါ၏ယုံကြည်ခြင်းကိုပြမည်” ဟုပြောနိုင်၏။
¹⁹ ဘုရားသခင်တစ်ဆူတည်းရှိ သည်ဟု သင်ယုံကြည်၏။ ကောင်းပေ၏။ သို့သော်လည်း နတ်ဆိုးသည်လည်း ထိုကဲ့သို့ယုံ၏။ သူတို့သည် ကြောက်ရွံ့တုန်လှုပ်ကြ၏။

²⁰ အချင်းလူမိုက်၊ အဘယ်အရာကိုမျှ မကျင့်သောယုံကြည်ခြင်းသည်အချည်းနီးဖြစ်ကြောင်းကို သင့်အား ပြရမည်လော။
²¹ အာဗြဟံသည် ငါတို့၏အဘဖြစ်၏။ အာဗြဟံသည် မိမိအကျင့်အားဖြင့် ဘုရားသခင်ရှေ့တော်၌ ဖြောင့်မတ်သောသူဖြစ်၏။ သူ၏သားဣဇာက်ကို ဘုရားသခင်ထံတော်သို့ ယင်ပူဇော်၏။
²² ထို့ကြောင့် အာဗြဟံ၏အကျင့်ကို သူ၏ယုံကြည်ခြင်းနှင့်အညီ လုပ်ဆောင်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း တွေ့မြင်ရ၏။ သူ၏ယုံကြည်ခြင်းကို အကျင့်အားဖြင့် ပြည့်စုံစေ၏။
²³ ဤနည်းအားဖြင့် ကျမ်းစာ၌ “အာဗြဟံသည် ဘုရားသခင်ကို ယုံကြည်၍ ဘုရားသခင်

သည် အာဗြဟံ၏ယုံကြည်ခြင်းကို လက်ခံတော်မူ၏။ ထိုယုံကြည်ခြင်းသည် အာဗြဟံအား ဖြောင့်မတ်သူ ဖြစ်စေ၏”* ဟုဆို၏။ အာဗြဟံသည် “ဘုရားသခင်၏မိတ်ဆွေ”* ဟုခေါ်ဝေါ်ခြင်းခံရ၏။
²⁴ သင်တို့သိမြင်နိုင်သည့်အတိုင်း၊ ဘုရားသခင်သည် တစ်စုံတယောက်ကို သူ၏ယုံကြည်ခြင်းကြောင့်သာ လက်ခံတော်မူသည်မဟုတ်။ သူ၏အကျင့်ကြောင့် လက်ခံတော်မူ၏။
²⁵ အခြားဥပမာတစ်ခုမှာ ရာခပ်ဖြစ်၏။ သူမသည် ပြည့်တန်ဆာတစ်ဦးဖြစ်၏။ သို့သော်လည်း သူမသည် ဘုရားသခင်၏တမန်တော်တို့ကို မိမိအိမ်ထဲသို့ကြိုဆို၍ အခြားသောလမ်းအားဖြင့် လွတ်မြောက်ရန် ကူညီသောအခါ ဘုရားသခင်သည် သူမကို သဘောတူလက်ခံတော်မူ၏။*

²⁶ ဝိညာဉ်မရှိသောကိုယ်ခန္ဓာသည် အသေဖြစ်၏။ ထိုအရာသည် ယုံကြည်ခြင်းနှင့်တူ၏။ အကျင့်နှင့်ကင်းသော ယုံကြည်ခြင်းသည် အသေ၏။

ငါတို့ပြောဆိုသောအရာများကိုထိန်းချုပ်ခြင်း

3 ချစ်လှစွာသော ညီအစ်ကိုမောင်နှမများတို့၊ သင်တို့အားလုံးသည် ဆရာမဖြစ်ကြနှင့်။ ဘုရားသခင်သည် သွန်သင်သောသူတို့ကို တင်းကျပ်စွာ စီရင်လိမ့်မည် ဟူသောအရာကို သင်တို့သိမှတ်ရမည်။
² ငါတို့အားလုံးသည် များစွာသော အမှားကို ပြုလုပ်ကြ၏။ တစ်ဦးတစ်ယောက်သည် စကားပြောခြင်း၌ ဘယ်သောအခါမျှ မမှားလျှင် ထိုသူသည် ပြည့်စုံသောသူဖြစ်၏။ သူ၏ကိုယ်ခန္ဓာ တစ်ကိုယ်လုံးကိုလည်း သူထိန်းချုပ်နိုင်၏။
³ မြင်းကို နိုင်စေခြင်းငှါ ပါးစပ်ထဲတွင် ဇက်ကြိုးကို ထည့်ရ၏။ ထိုဇက်ကြိုးထည့်ထားသောမြင်းသည် သူ၏ကိုယ်တစ်ကိုယ်လုံးကို ထိန်းချုပ်နိုင်၏။
⁴ သဘောသည်

“အာဗြဟံအား ... ဖြစ်စေ၏” ကမ္ဘာ 15:6
 “ဘုရားသခင်၏မိတ်ဆွေ” 2 ရာချုပ် 20:7, ဗော 41:8
 သူမသည် ... လက်ခံတော်မူ၏ ယော 2:1-21 တွင် ရာခပ်၏ပုံပြင်ကို တွေ့နိုင်သည်။

အလွန်ပြင်းသောလေဟုန်နှင့် လွှင့်သွားသော်လည်း တက်မကိုင်သည် မိမိအလိုရှိသောအရပ်သို့ အလွန်ကြီးမားသောသင်္ဘောကို သေးငယ်သောတက်မဖြင့် သွားစေနိုင်၏။⁵ လျှာသည် သေးငယ်သောတက်မနှင့်တူ၏။ ခန္ဓာကိုယ်၏ အလွန်သေးငယ်သောအပိုင်း ဖြစ်သော်လည်း အလွန်ဝါကြွားတတ်၏။

အလွန်ကြီးမားသောတောမီးသည် အလွန်သေးငယ်သောမီးတောက်အားဖြင့် အစပြု၏။⁶ လျှာသည် မီးကို အစပြုသောမီးတောက်ကဲ့သို့ ဖြစ်၏။ လျှာသည် ကိုယ်ခန္ဓာ၏ကျန်ရှိသော အင်္ဂါများသို့ ယုံနုံသွားသောမကောင်းမှု၏လောကဓါတ်လည်း ဖြစ်၏။ လျှာသည် ငါတို့၏အသက်တာတစ်ခုလုံးကို ဖျက်ဆီးနိုင်သောအစဖြစ်၏။ လျှာသည် ငရဲမီးဖြင့် တောက်လောင်လျက်နေ၏။⁷ လူသည် တိရစ္ဆာန်ရိုင်းများဖြစ်သောငှက်၊ တွားသွားတတ်သောသတ္တဝါများနှင့် ငါးများကို ယဉ်ပါးအောင်ပြုလုပ်နိုင်၏။ လူသည် ထိုအရာအားလုံးကို ယဉ်ပါးစေနိုင်၏။⁸ သို့သော်လည်း အဘယ်သူမျှ လျှာကို ယဉ်ပါးအောင်မပြုလုပ်နိုင်။ ထိုအရာသည် ရိုင်းစိုင်းပြီး မကောင်းမှုဒုစရိုက်လည်း ဖြစ်၏။ ထိုအရာသည် အဆိပ်နှင့်ပြည့်၍ လူကို သေစေနိုင်၏။⁹ ငါတို့သည် လျှာဖြင့် ငါတို့အဘခမည်းတော် ဘုရားသခင်ကို ချီးမွမ်းကြ၏။ သို့သော်လည်း ငါတို့သည် ထိုလျှာကို လူတို့အား ကျိန်ဆဲရန်လည်း အသုံးပြုကြ၏။ ထို့နောက် ဘုရားသခင်သည် လူကို မိမိပုံသဏ္ဍာန်နှင့်အညီ ဖန်ဆင်းတော်မူ၏။¹⁰ ချီးမွမ်းခြင်းနှင့် ကျိန်ဆဲခြင်းသည် နှုတ်ခမ်းတစ်ခုတည်းမှ ထွက်ပေါ်လာ၏။ ညီအစ်ကိုမောင်နှမတို့၊ ထိုကဲ့သို့ဖြစ်သင့်။¹¹ ကောင်းသောရေနှင့်မကောင်းသောရေသည် စမ်းရေပေါက်တစ်ပေါက်တည်းမှ ထွက်လာသလော။ မထွက်နိုင်။¹² ညီအစ်ကိုမောင်နှမတို့ သင်္ဘောသဖန်းပင်သည် သံလွင်သီးကို သီးနိုင်မည်လော။ မသီးနိုင်။ စပျစ်နွယ်ပင်သည် သင်္ဘောသဖန်းသီးကို သီးနိုင်မည်လော။ မသီးနိုင်။ ငန်သောရေတွင်းမှ ရေချိုကိုမပေးနိုင်။

စစ်မှန်သော ဥာဏ်ပညာ

¹³ သင်တို့အထဲတွင် အမှန်စင်စစ် ဥာဏ်ပညာနှင့် နားလည်တတ်ကျွမ်းခြင်းကို ပိုင်ဆိုင်သောသူ တစ်စုံတစ်ယောက်ရှိသလော။ ထိုသူသည် မိမိဥာဏ်ပညာအားဖြင့် မှန်ကန်စွာ အသက်ရှင်ပြုရမည်။ ကောင်းသောအကျင့်ကို နှိမ်ချစွာဖြင့် ကျင့်ရမည်။ ဥာဏ်ပညာရှိသောသူသည် ဝါကြွားခြင်းမရှိ။¹⁴ သင်တို့သည် အတ္တဆန်၍ မနာလိုမှန်းတီးသောစိတ်ရှိလျှင် သင်တို့၌ ဝါကြွားစရာအကြောင်းမရှိ။ သင်တို့၏ဝါကြွားခြင်းသည် အမှန်ကို ပုံးကွယ်ထားသောလိမ်လည်မှုပင် ဖြစ်၏။¹⁵ ထိုကဲ့သို့သော ပညာသည်ကောင်းကင်မှ လာသည်မဟုတ်။ ထိုပညာသည် လောကီမှလာသောပညာဖြစ်၏။ ထိုကဲ့သို့သောပညာသည် ဝိညာဉ်သဘောမဟုတ်။ နတ်ဆိုးပညာပင် ဖြစ်၏။¹⁶ မနာလိုခြင်းနှင့် အတ္တစွဲလမ်းခြင်းရှိသောအရပ်တွင် ရုန်းရင်းဆန်ခတ်မှုများနှင့် မကောင်းမှုဒုစရိုက် အမျိုးမျိုးရှိလိမ့်မည်။¹⁷ ဘုရားသခင်ထံတော်မှ လာသောဥာဏ်ပညာသည် ရှေးဦးစွာစင်ကြယ်၏။ ထိုမှတစ်ပါး အသင့်အတင့်နေတတ်၏။ နူးညံ့သိမ်မွေ့၍ နှစ်သိမ်ကျေနပ်စေခြင်းငှါ လွယ်ကူ၏။ ထိုပညာသည် ဒုက္ခဆင်းရဲရောက်သောသူတို့ အားကူညီမစရန် အစဉ်အမြဲအသင့်ဖြစ်၏။ ထိုပညာသည် ကောင်းသောအမှုများကို တခြားသောလူတို့အဖို့ ပြုတတ်၏။ ထိုပညာသည် အစဉ်အမြဲတင့်တယ်လျောက်ပတ်၍ ရိုးသားဖြောင့်မှန်၏။¹⁸ ငြိမ်းချမ်းခြင်းကို ထောက်ခံသောသူတို့သည် ပညာရှိသောလူများဖြစ်ကြ၏။ သူတို့၏ကောင်းသောအကျင့်များသည် မျိုးစေ့ကဲ့သို့ဖြစ်၏။ သူတို့၏ရိတ်သိမ်းသောအသီးအနှံသည် ဖြောင့်မတ်ခြင်းတရားဖြစ်၏။

သင်တို့၏အသက်တာကို ဘုရားသခင်အား ဆက်ကပ်လော့

4 သင်တို့၏ခိုက်ရန်ဖြစ်ခြင်းနှင့် ငြင်းခုံခြင်းသည် အဘယ်အရပ်ကလာသည်ကို သင်တို့သိကြသလော့။ ထိုအရာတို့သည် သင်တို့အထံ

မှလာ၏။ ထိုအရာသည် သင်တို့၏အတွင်းရှိ တိုက်ပွဲကို ဖြစ်စေသောအတ္တဆန်လိုသည်စိတ် သဘောမှလာ၏။² သင်တို့အလိုရှိသောအရာ တို့ကို သင်တို့မရရှိပေ။ အကြောင်းမူကား၊ သင် တို့သည် သူတစ်ပါးအသက်သတ်ခြင်း၊ မနာလို ခြင်းရှိသောကြောင့်ဖြစ်၏။ ထို့ကြောင့် သင်တို့ အလိုရှိသည်အရာများကိုမရနိုင်။ ထို့ကြောင့် သင်တို့သည် ငြင်းခုံ၍ ခိုက်ရန်ဖြစ်ကြ၏။ သင် တို့သည် အလိုရှိသောအရာများကိုမရနိုင်။ အ ကြောင်းမူကား၊ ဘုရားသခင်အား မတောင်း သောကြောင့်ဖြစ်၏။³ သို့သော်လည်း သင်တို့ တောင်းလျှင်လည်း မရရှိနိုင်။ အကြောင်းမူ ကား သင်တို့တောင်းလျှောက်သောအရာ သည် မှားယွင်းနေခြင်းကြောင့်ဖြစ်၏။ သင်တို့ အလိုရှိသောအရာသည် သင်တို့၏ကိုယ်ခန္ဓာ ပျော်ရွှင်အမှုရရှိ ရန်အတွက်သာ ဖြစ်သော ကြောင့်ရကြ။

⁴ ထို့ကြောင့် သင်တို့သည် ဘုရားသခင်အ ပေါ် သစ္စာမရှိကြ။ လောကကို ချစ်သောသူ သည် ဘုရားသခင်ကို မုန်းသောသူဖြစ်၏။ ထို့ ကြောင့် သင်တို့သည် လောကနှင့်မိတ်သဟာ ရဖွဲ့လျှင် ဘုရားသခင်အား ရန်ဘက်ပြုခြင်းပင် ဖြစ်၏။⁵ သင်တို့သည် ကျမ်းစာကို အချည်း နှီးထင်မှတ်နေသလော။ ကျမ်းစာက၊ ‘ဘုရား သခင်သည် မိမိဝိညာဉ်တော်ကို ငါတို့၏အထံ၌ တည်စေ၏။ ဘုရားသခင်သည် ဝိညာဉ်တော် ကို ငါတို့အား မိမိအတွက်သာ ဖြစ်စေလို၏’ ဟုဆို၏။⁶ သို့သော်လည်း ဘုရားသခင်သည် ငါတို့အား သာ၍များသောကျေးဇူးကို ပြတော် မူ၏။ ကျမ်းစာ၌ ဖော်ပြသကဲ့သို့ “ဘုရားသခင် သည် မာနကြီးသူတို့၏မာနကို ချိုးနှိမ်တော်မူ ၏။ သို့သော်လည်း နှိမ်ချသောသူတို့အား ကျေး ဇူးတော်ကို ခံစားစေတော်မူ၏။*’

⁷ ထို့ကြောင့် သင်တို့၏ကိုယ်ခန္ဓာကို ဘုရား သခင်အား ဆက်သကြလော့။ မာရ်နတ်ကို ဆန့်ကျင်တိုက်ခိုက်ကြလော့။ မာရ်နတ်သည် သင်တို့ထံမှ ပြေးသွားလိမ့်မည်။⁸ ဘုရားသခင်

အနီးသို့ ချဉ်းကပ်ကြလော့။ ဘုရားသခင်သည် သင်တို့အနီးသို့ ချဉ်းကပ်လိမ့်မည်။ သင်တို့ သည် အပြစ်သားများ ဖြစ်ကြ၏။ ထို့ကြောင့် သင်၏အသက်တာတွင် အပြစ်ကို ရှင်းလင်း လော့။ သင်တို့သည် ဘုရားသခင်၏အလိုသို့ လည်းကောင်း၊ လောက၏အလိုသို့လည်း ကောင်း လိုက်လိုသောစိတ်သဘောရှိနေ၏။ သင်တို့၏စိတ်သဘောကို စင်ကြယ်စေကြ လော့။⁹ ဝမ်းနည်းကြကဲ့ခြင်း၊ စိတ်ညှိုးငယ် ခြင်း၊ ဝိကြားခြင်းအဖြစ်သို့လည်းကောင်း၊ သင် တို့၏ဝမ်းမြောက်ရွှင်လန်းခြင်းကို ဝမ်းနည်းကြ ကဲ့ခြင်း အပြစ်သို့လည်းကောင်း ပြောင်းလဲကြ လော့။¹⁰ ဘုရားသခင်ရှေ့တော်၌ သင်တို့၏ စိတ်နှလုံးကို နှိမ်ချကြလော့။ သင်တို့ကို ကြီး မြတ်သောသူ ဖြစ်စေတော်မူလိမ့်မည်။

သင်သည် တရားစီရင်သူမဟုတ်

¹¹ ငါ့ညီအစ်ကို မောင်နှမများတို့၊ သူတပါး အား ဆန့်ကျင်သောစကားကို မပြောကြနှင့်။ ခရစ်တော်၌ သင်တို့၏ညီအစ်ကိုကို ဝေဖန်လျှင် သို့မဟုတ် စီရင်ဆုံးဖြတ်လျှင် သူ၏လျှောက် လှမ်းသောတရားကို သင်တို့ဝေဖန်ခြင်းဖြစ်၏။ သင်တို့သည် ခရစ်တော်၏ညီအစ်ကိုကို ကဲ့ရဲ့ လျှင် သင်သည် အမှန်တရားကိုပင် ကဲ့ရဲ့သော သူဖြစ်၏။ သင်တို့သည် တရားကို ကဲ့ရဲ့လျှင် တရားကို လိုက်နာ၍ အသက်ရှင်သောသူမ ဟုတ်ပေ။ သင်တို့သည် တရားစီရင်သူဖြစ်၏။¹² ဘုရားသခင်တစ်ပါတည်းသာ ပညတ်တရား ကို ချမှတ်ပေး၏။ သူတစ်ပါးတည်းသာလျှင် စီရင်ပိုင်ခွင့်ရှိ၏။ ဘုရားသခင်တစ်ပါးတည်းသာ ကယ်တင်ပိုင်ခွင့်၊ ပျက်ဆီးပိုင်ခွင့်ရှိတော်မူ၏။ ထို့ကြောင့် သူတစ်ပါးကို စီရင်ခြင်းအမှုသည် သင်တို့အတွက် မှန်ကန်သောအမှုမဟုတ်။

သင့်အသက်တာကို ဘုရားသခင်အား စီစဉ်ခွင့်ပေးလော့

¹³ သင်တို့အထံတွင်အချို့သောသူက ‘ယနေ့ သို့မဟုတ် မနက်ဖြန်နေ့၌ အချို့သောမြို့သို့

“ဘုရားသခင်သည် ... စေတော်မူ၏” သုတ္တံ 3:34

သွားကြကုန်အံ့။ ထိုမြို့တွင် တစ်နှစ်မျှနေထိုင်ကြကုန်အံ့။ လုပ်ငန်းဆောင်တာများလုပ်ကိုင်၍ ငွေကြေးများရှာဖွေကြကုန်အံ့’ ဟုပြော၏။ နားထောင်ကြ။ ဤအရာကို စဉ်းစားဆင်ခြင်ကြည့်ကြလော့။¹⁴ မနက်ဖြန်၌ အဘယ်ကဲ့သို့ ဖြစ်မည်ကို သင်တို့မသိနိုင်။ သင်တို့၏အသက်တာသည် အခိုးအငွေကဲ့သို့ ဖြစ်၏။ ခဏသာတွေ့မြင်ရပြီးမှ ပျောက်ကွယ်သွားလိမ့်မည်။¹⁵ ထို့ကြောင့် သင်တို့က ‘ထာဝရဘုရားသည် အလိုတော်ရှိလျှင် ငါတို့သည် အသက်ရှင်ရ၍ ဤအရာသို့မဟုတ် ထိုအရာကို လုပ်မည်ဟု ပြောသင့်၏။¹⁶ သို့သော်လည်း ယခုသင်တို့သည် မာနထောင်လွှား၍ဝါကြွားနေကြ၏။ ထိုဝါကြွားခြင်းသည်မှားယွင်း၏။¹⁷ လူတစ်ဦးသည် ကောင်းသောအရာကို အဘယ်ကဲ့သို့ ကျင့်ရမည်ကို သိလျက်နှင့် မကျင့်ဘဲနေလျှင် ထိုသူသည် အပြစ်ရှိ၏။

အတ္တဆန်သည်ချမ်းသာသောသူများသည် အပြစ်စီရင်ခြင်းခံရမည်

5 ချမ်းသာသောသူတို့ နားထောင်ကြလော့။¹ ဝင်ကြွေး၍ ဝမ်းနည်းကြကွဲကြလော့။ အကြောင်းမူကား များစွာသောဒုက္ခဆင်းရဲအပေါင်းတို့သည် သင်တို့ထံသို့ လာလိမ့်မည်။² သင်တို့ကြွယ်ဝခြင်းသည် ပုပ်ပျက်၍ အဘယ်သို့မျှ အသုံးမဝင်တော့ချေ။ သင်တို့၏အဝတ်အထည်များသည် ပိုးကိုက်စားခြင်းကို ခံရလိမ့်မည်။³ တန်ဖိုးရှိသောပစ္စည်းများအဖြစ် သင်တို့ထင်မှတ်သော ရွှေနှင့်ငွေတို့သည် အချေးတက်၍ ပျက်ကုန်ပြီး ထိုအချေးသည် စီရင်သောနေ့တွင် သင်တို့ကို ဆန့်ကျင်သောသက်သေအထောက်အထား ဖြစ်လိမ့်မည်။ ခေတ္တခဏချမ်းသာခြင်းအတွက် သင်တို့၏လောဘစိတ်သည် မီးကဲ့သို့ သင်တို့ကို လောင်ကျွမ်းလိမ့်မည်။⁴ သင်တို့၌ လယ်ကွက်များရှိကြ၏။ သင်တို့၌ အသီးအနှံများရိတ်သိမ်းရန် အလုပ်သမားများရှိကြ၏။ သင်တို့သည် သူတို့၏အခများကိုမပေး။ သင်တို့သည် မှားယွင်းသောအရာကို လုပ်

သောကြောင့် သင်တို့၏သိမ်းဆည်းထားသော ငွေသည် ဟစ်ကြော်လျှက်နေ၏။ အလုပ်သမားတို့သည်လည်း ဘုရားသခင်ထံသို့ အော်ဟစ်ငိုကြွေး၏။ ယခုတွင် ကောင်းကင်ဗိုလ်ခြေအရှင်ဘုရားသခင်*သည် သူတို့၏အော်ဟစ်သံကို နားညောင်းတော်မူ၏။⁵ လောကတွင် သင်တို့သည် ကြွယ်ဝချမ်းသာခြင်းဖြင့် အသက်ရှင်ရ၏။ သင်တို့၏ကိုယ်ခန္ဓာကို သင်တို့အလိုရှိသော အရာများဖြင့် ပျော်စေမူ၏။ သင်တို့၏ခန္ဓာကိုယ်ကိုဆူပြီး၍ သတ်ရန်အတွက် ထားသော သိုးကဲ့သို့ဝပြိုးစေ၏။*⁶ ‘သင်တို့သည် ကောင်းသောသူတို့အပေါ်၌ ကရုဏာမထား။ သူတို့သည် သင်တို့ကို ဆန့်ကျင်ဘက်မပြု။ သို့သော်လည်း သင်တို့သည် သူတို့ကို သတ်ကြ၏။

သည်းခံခြင်းစိတ်ရှိလော့

⁷ ငါ့ညီအစ်ကိုမောင်နှမတို့၊ သည်းခံခြင်းစိတ်ရှိကြလော့။ သခင်ယေရှုကြွလာတော့မည်။ ထို့ကြောင့် ထိုအချိန်အထိ သည်းခံလျက် စောင့်နေကြလော့။ လယ်သမားသည် သည်းခံ၍ မိမိသီးနှံပင်များအတွက် ပထမမိုး၊ နောက်ဆုံးမိုးကို စောင့်လျက်နေ၏။⁸ သင်တို့သည်လည်း သည်းခံစိတ်ရှိရမည်။ မျှော်လင့်ခြင်းကို မရပ်စဲကြနှင့်။ ခရစ်တော်သည် မကြာမီ ကြွလာတော့မည်။⁹ ညီအစ်ကိုမောင်နှမတို့ အခြားသူတို့နှင့် အငြင်းအခုံမပြုကြနှင့်။ သင်တို့သည် ငြင်းပွားမှုကို မငြိမ်းစေလျှင် သင်တို့သည် မှားယွင်းခြင်းကြောင့် အပြစ်စီရင်ခြင်းခံရမည်။ စီရင်မည့်သူသည် လာရန်အသင့်ဖြစ်နေပြီ။¹⁰ ငါ့ညီအစ်ကိုမောင်နှမတို့၊ ပရောဖက်တို့၏ခြေရာကို လိုက်လျှောက်ကြလော့။ သူတို့သည် ထာဝရဘုရားသခင်အတွက် စကားပြောသောသူများ

ကောင်းကင်ဗိုလ်ခြေအရှင်ဘုရားသခင် မူရင်းအဓိပ္ပါယ်မှာ “သခင်စာဘုတ်” အဓိပ္ပါယ်က ကောင်းကင်ဘုံတန်ခိုးအားလုံးကို အုပ်စိုးသောသူ။

သင်တို့၏ကိုယ်ခန္ဓာကို ... ဝပြိုးစေ၏ မူရင်းအရ သင်တို့သည် သတ်ရာသို့ထားသောနေ့အတွက် သင်တို့၏စိတ်နှလုံးကို ဝပြိုးစေကြသည်။

ဖြစ်ကြ၏။ ထိုသူတို့သည် များစွာသောဆင်းရဲ ဒုက္ခကိုခံကြ၏။ သို့သော်လည်း ထိုသူတို့သည် သည်းခံစိတ်ရှိကြ၏။ ¹¹ဒုက္ခဆင်းရဲခြင်းကို သည်းခံလျက် နေသောသူသည် ယခုပျော်ရွှင်မှုကို ရလိမ့်မည်။ သင်တို့သည် ယောဘ၏သည်းခံခြင်းကိုကြားသိပြီ။ ယောဘ၏ဒုက္ခဆင်းရဲမှု နောက်တွင် ဘုရားသခင်သည် ကယ်မတော်မူ၏။ ထိုသို့သောအားဖြင့် ဘုရားသခင်သည် ကရုဏာတရား၊ ကြင်နာခြင်းတရားနှင့် ပြည့်စုံကြောင်းကိုဖော်ပြ၏။

သင်ပြောသောစကားများအတွက် သတိပြုလော့

¹²ငါ့ညီအစ်ကိုမောင်နှမများတို့၊ သင်တို့သည် ဂတိသစ္စာပြုသောအခါ ကျိန်ဆိုခြင်းကို မပြုမိရန်အလွန်အရေးကြီး၏။

ကောင်းကင်ဘုံကို တိုင်တည်၍ မကျိန်ဆိုနှင့်။ မြေကြီးကို တိုင်တည်၍ မကျိန်ဆိုနှင့်။ အဘယ်အရာကိုမျှ သင်တို့၏စကားအတွက် သက်သေမပြုနှင့်။ မှန်သောအရာကိုမှန်သည်၊ မှားသောအရာကို မှားသည်ဟူ၍သာ ပြောကြလော့။ ထိုကဲ့သို့ ပြောဆိုလျှင် သင်တို့သည် အပြစ်စီရင်ခြင်းမခံရ။

ဆုတောင်းခြင်း၏တန်ခိုး

¹³သင်တို့တွင် တစ်စုံတစ်ယောက်သောသူသည် ဒုက္ခဆင်းရဲခံရလျှင် ဆုတောင်းရမည်။ သင်တို့တွင် တစ်စုံတစ်ယောက်သောသူသည် ဝမ်းမြောက်လျှင် သီချင်းဆိုစေ။ ¹⁴တစ်စုံတစ်ယောက်သောသူသည် နာမကျန်းဖြစ်လျှင်

သင်းအုပ်တို့ကိုခေါ်၍ လူနာကို သံလွင်ဆီနှင့် လူးပြီး၊ * သခင်ဘုရား၏နာမတော်၌ ထိုသူအတွက် ဆုတောင်းစေ။ ¹⁵ယုံကြည်ခြင်းပါလျက် တောင်းသောဆုသည် လူနာကို သက်သာစေလိမ့်မည်။ သခင်ဘုရားသည် သူ့အား ကျန်းမာစေတော်မူလိမ့်မည်။ ထိုသူသည် အပြစ်ရှိလျှင် ဘုရားသခင်သည် သူ၏အပြစ်ကို လွှတ်တော်မူလိမ့်မည်။ ¹⁶သင်တို့မှားယွင်းစွာ ပြုမိသောအမှုကို အချင်းချင်း ဖော်ပြတောင်းပန်ကြလော့။ ထိုနောက် တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ဆုတောင်းပေးကြလော့။ ထိုကဲ့သို့ပြုလျှင် ဘုရားသခင်သည် အနာကို ငြိမ်းစေလိမ့်မည်။ သူတော်ကောင်း ဆုတောင်း၍ အရှိန်ကြီးသောပဌနာသည် အလွန်တန်ခိုးပါ၏။ ¹⁷ဇလိယသည် ငါတို့ကဲ့သို့ လူသားပင်ဖြစ်၏။ မိုးမရွာရန် ဆုတောင်းသောအခါ မြေကြီးပေါ်တွင် သုံးနှစ်ခွဲမိုးမရွာပေ။ ¹⁸တစ်ဖန် ဇလိယဆုတောင်းသောအခါ မိုးရွာပြန်၏။ ကောင်းကင်မှ မိုးရေကျဆင်းလာပြီး မြေကြီးတွင် အပင်များ တစ်ဖန် ပြန်၍ပေါက်လာ၏။

အပြစ်ပြုသောသူကိုကူညီဆောင်မခြင်း

¹⁹ငါ့ညီအစ်ကိုမောင်နှမများတို့၊ သင်တို့ထံတွင် တစ်စုံတစ်ယောက်သောသူသည် သမ္မာတရားမှ လွဲရှောင်သွားလျှင် အခြားညီအစ်ကို သို့မဟုတ် မောင်နှမသည် သူ့ကို သမ္မာတရားလမ်းထဲသို့ ပြန်လည်ပို့ဆောင်ရမည်။ ²⁰အပြစ်ရှိသောသူကို မှားယွင်းသောလမ်းမှ ပြန်စေသောသူသည်၊ ထိုသူ၏ဝိညာဉ်ကို သေခြင်းမှ ကယ်တင်၍ များစွာသောအပြစ်တို့ကို ဖုံးအုပ်တတ်သည်ဟု ထိုသူသည် သိမှတ်စေ။

လူနာကိုသံလွင်ဆီနှင့်လူးပြီး ယေရှုတပည့်တော်တို့သည် လူနာတို့အတွက် ဘုရားသခင်၏ချစ်ချင်းမေတ္တာနှင့် သူတို့ကို ကျန်းမာစေရန်ဘုရားသခင်တန်ခိုး၏လက္ခဏာအဖြစ်လူနာတို့အပေါ်တွင် ဆီအနည်းငယ်ကို လိမ်းထားသည်။ မာ၊ 6:13

License Agreement for Bible Texts

World Bible Translation Center

Last Updated: September 21, 2006

Copyright © 2006 by World Bible Translation Center

All rights reserved.

These Scriptures:

- Are copyrighted by World Bible Translation Center.
- Are not public domain.
- May not be altered or modified in any form.
- May not be sold or offered for sale in any form.
- May not be used for commercial purposes (including, but not limited to, use in advertising or Web banners used for the purpose of selling online ad space).
- May be distributed without modification in electronic form for non-commercial use. However, they may not be hosted on any kind of server (including a Web or ftp server) without written permission. A copy of this license (without modification) must also be included.
- May be quoted for any purpose, up to 1,000 verses, without written permission. However, the extent of quotation must not comprise a complete book nor should it amount to more than 50% of the work in which it is quoted. A copyright notice must appear on the title or copyright page using this pattern: "Taken from the HOLY BIBLE: EASY-TO-READ VERSION™ © 2006 by World Bible Translation Center, Inc. and used by permission." If the text quoted is from one of WBTC's non-English versions, the printed title of the actual text quoted will be substituted for "HOLY BIBLE: EASY-TO-READ VERSION™." The copyright notice must appear in English or be translated into another language. When quotations from WBTC's text are used in non-saleable media, such as church bulletins, orders of service, posters, transparencies or similar media, a complete copyright notice is not required, but the initials of the version (such as "ERV" for the Easy-to-Read Version™ in English) must appear at the end of each quotation.

Any use of these Scriptures other than those listed above is prohibited. For additional rights and permission for usage, such as the use of WBTC's text on a Web site, or for clarification of any of the above, please contact World Bible Translation Center in writing or by email at distribution@wbtc.com.

World Bible Translation Center

P.O. Box 820648

Fort Worth, Texas 76182, USA

Telephone: 1-817-595-1664

Toll-Free in US: 1-888-54-BIBLE

E-mail: info@wbtc.com

WBTC's web site – World Bible Translation Center's web site: <http://www.wbtc.org>

Order online – To order a copy of our texts online, go to: <http://www.wbtc.org>

Current license agreement – This license is subject to change without notice. The current license can be found at: <http://www.wbtc.org/downloads/biblelicense.htm>

Trouble viewing this file – If the text in this document does not display correctly, use Adobe Acrobat Reader 5.0 or higher. Download Adobe Acrobat Reader from: <http://www.adobe.com/products/acrobat/readstep2.html>

Viewing Chinese or Korean PDFs – To view the Chinese or Korean PDFs, it may be necessary to download the Chinese Simplified or Korean font pack from Adobe. Download the font packs from: <http://www.adobe.com/products/acrobat/acrrasianfontpack.html>